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Vragen van het lid De Roon (PVV) aan de Minister van Defensie over een 
Chinees radarsysteem waarvoor de JSF niet langer onzichtbaar zou zijn 
(ingezonden 1 maart 2017). 

Vraag 1
Klopt het dat Chinese staatsmedia hebben gemeld dat er succesvolle testen 
zijn gedaan met een zogenaamde «kwantum» radar?1 

Vraag 2
In hoeverre bent u bekend met kwantum radarsystemen? Zijn deze radarsys-
temen een reële bedreiging voor de onzichtbaar geachte JSF? 

Vraag 3
Zijn er meer landen die kwantum radarsystemen ontwikkelen? Zo ja, om 
welke landen gaat het en hoe ver zijn deze landen met de ontwikkeling 
daarvan? 

Vraag 4
Kan het Joint Program Office nog garanderen dat de door Nederland 
aangeschafte JSF-toestellen onzichtbaar zijn voor vijandelijke (kwantum) 
radarsystemen? 

Vraag 5
Gaat Nederland, na levering van de eerste JSF-toestellen, eigenhandig testen 
of de JSF wel «stealth» is of laat u die tests over aan de Amerikanen zodat de 
slager in feite zijn eigen vlees mag keuren? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat een zichtbare JSF een makkelijk prooi is voor 
luchtafweersystemen vanwege zijn lage snelheid en slechte wendbaarheid? 

Vraag 7
Kunnen we nu al concluderen dat u met de JSF een kat in de zak heeft 
gekocht?

1 http://www.nzherald.co.nz/world/news/article.cfm?c_id=2&objectid=1180847
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